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Schriftelijke vragen PVV Den Helder “Stadsmariniers om politie te ontlasten” 

 

 

Geacht college, geachte burgemeester, 

 

Uit een recent bericht van het Algemeen Dagblad (*) blijkt dat de nood hoog is voor 

wat betreft de politiecapaciteit in Nederland.  

 

Zo stelde Johan Remkes, oud-burgemeester van Den Haag, begin 2020 in een brief 

aan oud-minister Ferdinand Grapperhaus van Justitie en Veiligheid, dat er een tekort 

was van 400 agenten in (alleen dus al) de Haagse regio. Grapperhaus liet in een 

reactie toen weten dat de realiteit is dat uitbreiding tijd vergt. 

 

Het is inmiddels eind 2022 en de personeelstekorten bij de politie zijn nog altijd 

aanzienlijk. Een mogelijke oplossing zou de inzet van stadsmariniers kunnen zijn. De 

gemeente Rotterdam heeft deze soort van ‘super-ambtenaren’ rondlopen en zij 

richten zich o.a. op het bestrijden van overlast op straat en op zaken waaraan de 

politie geen prioriteit kan geven.  

 

In het onderzoek 'Van urgentie naar noodzaak: positie en perspectief van de 

stadsmariniers in Rotterdam' van de Politieacademie, wordt geconcludeerd: 

 

“De stadsmariniers, gewapend met vergaande bevoegdheden, een zak met geld en 

direct contact met het stadsbestuur en partijen als politie, justitie en 

(jeugd)zorginstellingen, zijn een doeltreffend middel om de veiligheid in Rotterdam te 

vergroten.” 

 

Deze conclusie wordt gedeeld door Korpschef Aad Meijboom van de politie 

Rotterdam-Rijnmond. 

 

De PVV maakt zich grote zorgen om de personeelstekorten bij de politie en de 

mogelijke gevolgen voor de veiligheid van Helderse burgers en ondernemers. 

Veiligheid is immers een onmisbare voorwaarde voor een goed functionerende 

Helderse samenleving en mogelijk kunnen stadsmariniers daaraan bijdragen. 
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Daarom wil ondergetekende graag de volgende vragen aan het college/de 

burgemeester stellen: 

 

1) Deelt u de mening, kijkende naar de positieve ervaringen in de gemeente 

Rotterdam, dat stadsmariniers een waardevolle bijdrage kunnen leveren aan het 

ontlasten van de politie in Den Helder? Zo nee, waarom niet? Graag een 

gemotiveerd antwoord. 

 

2) Mocht het antwoord op vraag 1 “Ja” zijn, bent u dan bereid zo snel mogelijk te 

onderzoeken (al dan niet in overleg met de gemeente Rotterdam) waar 

mogelijkheden liggen om Helderse stadsmariniers te realiseren en een lobby te 

starten richting Den Haag om budget te verkrijgen? Zo nee, waarom niet? Graag een 

gemotiveerd antwoord. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

V.H. van den Born (PVV Den Helder) 

 

 

 

BRON 

 

(*) "Geef stadsmarinier plek en haal wijkagent terug" (AD, 16-11-2022) 

 

 

 


